
 

 

ASSEMBLEA CAN SABATA 
24 DE FEBRER DE 2016  

CENTRE CÍVIC CAN SABATA 

 
Hora: 20 h  
Participants a l’assemblea: 27 veïns i veïnes de la zona, Regidor de 

Participació Ciutadana, Regidor d’Urbanitzacions, tècnica de participació 
ciutadana i tècnica externa. 
 
Resum: 
 
En primer lloc el Regidor de Participació Ciutadana presenta el projecte dels 
Pressupostos Participats i recorda l’import destinat a Can Sabata. A 
continuació es reparteixen fitxes als participants perquè facin noves propostes 
per a la zona. Aquestes s’afegeixen a les 8 propostes recollides via formulari 
online i s’obre un debat entre els participants. Finalment, e voten les propostes i 
se n’escullen 3 prioritàries per a la zona i que passaran a la fase de validació 
tècnica, econòmica i jurídica. 
 
 

PROPOSTES ESCOLLIDES PER L’ASSEMBLEA 
 

 
1. Adequació del Parc de Can Sabata amb un espai multiesportiu 
 

Descripció: En el Parc de Can Sabata fa uns anys es va construir un estany 
per poder posar vaixells a motor teledirigits a navegar. Avui en dia aquest 
estanc no té aigua. Es proposa retirar l’estany i construir un a pista polivalent 
o un camp de petanca. D’això se’n beneficiaria tota la població tant de la 
zona com de Lloret. 

 
2. Neteja, arranjament de la zona i reubicació dels contenidors de davant 

dels nº1 i 3 del Passatge Senyora de Rossell. 
 
Descripció: Es demana un canvi de la situació dels contenidors degut a la 
brutícia que generen això com de les persones que venen a recollir menjar. 
En relació amb aquesta zona també es proposa enderrocar el mur de la 
brigada municipal degut al seu estat precari quedant un espai per zona 
d’oci o pàrquing. 

 



 

 

3. Millora de l’arbrat de l'Avinguda de les Alegries  
 

Descripció: Els veïns comenten que és una problemàtica que han explicat 
diverses vegades i que han entrat instàncies a l’Ajuntament. Els arbres de 
l’avinguda comporten problemes als veïns: l’avinguda i els portals estan 
plens de fulles, rajoles de les voreres aixecades, branques a punt d’entrar o 
que molesten a les balconeres dels edificis, pulgó... Es demana una 
actuació urgent per resoldre la problemàtica. 

 
 
 
Nota dels membres de l’Assemblea de Can Sabata: 
 
S’acorda deixar constància de les 20 propostes de millora plantejades pels 
veïns i veïnes tot i que la major part són qüestions relacionades amb el 
manteniment municipal i no es porten a votació (però no menys importants). El 
regidor d’urbanisme pren nota de totes les propostes veïnals. L’Assemblea 
considera que tot el que té a veure amb el manteniment de voreres, pintura, 
contenidors,... és prioritari per al barri però que ho ha d'assumir l'Ajuntament 
fora de la partida dels pressupostos participats.  
 
Es voten tres propostes que són les que seran valorades pels equips tècnics 
municipals. 
 
 

PROPOSTES PORTADES A VOTACIÓ A L’ASSEMBLEA (PER ORDRE DE 
VOTACIÓ) 
 

 PROPOSTES VOTS 
1 Adequació del Parc de Can Sabata amb un espai multiesportiu. 21 
2 Neteja, arranjament de la zona i reubicació dels contenidors de 

davant dels nº1 i 3 del Passatge Senyora de Rossell. 
20 

3 Millora de l’arbrat de l’Avinguda de les Alegries. 14 
4 Arreglar el passeig del carril bici a l'Avinguda Rieral. Actualment 

està en mal estat i la gent cau.  
0 

5 Accés a la carretera de Girona -  Av. De l'Àngel.  
Es comenta que no és competència de l’Ajuntament. 

0 

6 Organitzar i pavimentar la zona de pàrquing de la zona esportiva 
de Can Sabata. 

0 

7 Col·locar un mirall de visualització (Carrer Ramon Llull amb Av. 
Rieral). 

0 



 

 

Es comenta que es valorarà a la comissió de vialitat. 

8 Carnaval d'estiu . 
No és una inversió. 

0 

9 Remodelació cruïlla c. Mestres i Av. Vidreres. 0 

10 Instal·lació de pàrquings de motos i bicicletes a llocs on faci falta 0 

11 Col·locar contenidors als carrers on faci falta 0 

12 Ampliar la acera de la carretera de Blanes a Tossa davant el centre 
cívic de Can Sabata. 0 

13 Pintar pas de zebra a la zona verda a prop bar Avenida . 0 

14 Subir el muro del cementerio, plantar árboles (pinos, avetos…) para 
que no se vea el interior desde fuera. 
S’explica que ho ha de fer la junta de compensació responsable 

de la urbanització de la zona de can Quirze. També hi ha projecte 

de fer nou cementiri (quedarà com a cementiri històric). 

0 

15 Poner diferentes puntos de aparcamiento para bicicletas por 
ejemplo delante del bar Granada 

0 

16 Arreglar carril bici des de l'escola Pompeu Fabra fins a l'escola 
Àngels Alemany 

0 

17 Arreglar las aceras desde antiguo edificio verde hasta bar Granada 0 

18 Millorar l'escala entre el bloc Columbia 1r i Columbia 2a (ferro 
oxidat). Es revisarà si és responsabilitat municipal o de la comunitat 

0 

19 Col·locar  un contenidor de sanitat (pensat per la gent gran) a 
l'avinguda carrer de l'Àngel 

0 

20 Millorar la connectivitat de telefonia i companyies elèctriques. 
Es comenta que no és competència municipal 

0 

 
 
 

 
Lloret de Mar, 24 de febrer de 2016 
 
 
 

 

 


